

## V系列观光车 V-SERIES SIGHTSEEING BUS

外观彰显大气风范，是行业标杆车型，全国5A级景区市占率50%以上。

国宾款专为国家重要接待任务精心打造，配置全面升级，采用钣金加长版设计，爬坡能力更强，尊享贵宾级驾乘体验。多次作为“一带一路国际峰会”、“世园会”、“第十九届亚运会”、“2023年青运会”等重大活动中重要宾客游览的专用接待车，性能与品质卓越。目前可实现无人驾驶，结合5G实现远程驾驶功能，引领观光车行业进入智能化新时代。

The appearance showcases a grand style and is a benchmark model in the industry, with a market share of over 50% in 5A level scenic spots nationwide.

The national guest style is carefully crafted for important national reception tasks, with fully upgraded configurations and a sheet metal extended version design, providing stronger climbing ability and a luxurious VIP driving experience. It has been used for many times as a special reception vehicle for important guests in major events such as the "Belt and Road International Summit", the "World Horticultural Exposition", the "19th Asian Games", the "2023 Youth Games", and has excellent performance and quality. At present, unmanned driving can be achieved, combined with 5G to achieve remote driving function, leading the sightseeing car industry into a new era of intelligence.

- 座位: 8座、11座、14座
- 动力: 铅酸、锂电池、汽油
- 设计: 整车阴极电泳、球笼式焊接车身、全钣金覆盖件、乘用车标准检测
- 动力: 采用国内一线品牌电池、电机及电控，品质更可靠
- 乘坐: 前独立后板簧悬架系统，舒适性好;采用大轴距宽车身设计，乘坐空间大
- 改装: 可改皮卡车、巡逻车、送餐车、消防车、微型货车等

  

- Seating: 8 seats, 11 seats, 14 seats
- Power: Lead acid, lithium battery, gasoline
- Design: Whole vehicle cathodic electrophoresis, cage welding body, full sheet metal covering, passenger car standard testing
- Power: Using domestic first-line brand batteries, motors, and electronic controls for more reliable quality
- Riding: Front independent rear leaf spring suspension system with good comfort; Adopting a large wheelbase and wide body design, providing ample seating space
- Modification: Can be used to modify pickup trucks, patrol vehicles, food delivery vehicles, fire trucks, mini trucks, etc

国宾款 State Guest Car



巡逻款 patrol car

